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Inleiding:
Bij Voor de Dorpen bereiken ons al geruime tijd geluiden van inwoners over de toenemende 
onrust en ontevredenheid over het verdwijnen van het servicepunt voor chemisch afval en 
oud papier in Schaijk, en de gevolgen daarvan. Inwoners van Schaijk en Reek zijn nu 
aangewezen op het Duurzaamheidsplein in Oss. Het verdwijnen van dit servicepunt vergroot 
letterlijk en figuurlijk de stap om chemisch afval en oud papier weg te brengen. In het 
buitengebied wordt het oud papier bovendien niet (overal) opgehaald. Voor de Dorpen vindt 
bovenstaande geen goede ontwikkeling. Wij zijn voor behoud van gescheiden 
afvalinzameling én de mogelijkheid om dit zo laagdrempelig mogelijk te houden in alle 
kernen. Ons bereiken nu veel signalen van inwoners dat zij de stap om naar het 
Duurzaamheidsplein in Oss te rijden als te groot ervaren en dat veel inwoners het afval ook 
‘dumpen’ in de kliko/afvalcontainer.

In ons bestuursakkoord spreken we niet voor niets onze ambitie uit voor ‘’een mogelijkheid 
voor onze inwoners om laagdrempelig klein chemisch afval in te leveren’’.  Daarbij moet 
volgens Voor de Dorpen sprake zijn van maatwerk, niet elke kern heeft dezelfde oplossing 
hiervoor nodig. Er is daarin volgens Voor de Dorpen geen tijd te verliezen, vandaar dat we 
hier eerder ook al eerder vragen over gesteld hebben. Daarin heeft de wethouder de 
toezegging gedaan dat er voor de zomer meer duidelijkheid zou komen.

Vragen:
Zou de wethouder de huidige situatie (en eventuele ontwikkelingen) nader kunnen 
toelichten?

Erkent de wethouder het belang van een klein chemisch afval en oud papierpunt en ons 
standpunt dat daar in Schaijk en Reek nog steeds behoefte aan is?

In de vorige brief spreekt de wethouder van een onderzoek. Wanneer vindt dit onderzoek 
plaats? Wanneer verwacht men de uitkomsten?

Bent u het met Voor de Dorpen eens dat er bij harmonisatie ook maatwerk geleverd moet 
worden en dat er in Schaijk en Reek grote behoefte is aan het continueren van dit afvalpunt?

Wat kunnen we aan maatwerk van de wethouder verwachten?
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